

## Installation Instructions For Vacuum Lock Safety Wall Fitting 安全锁吸污口安装说明书

 Thread the fitting into a 1 ½" port in the pool wall. Make sure that you end with the cover spring as close to 12 o'clock as possible (see Figure 1). NOTE: This fitting is designed for a threaded pipe of



- fitting is designed for a threaded pipe connection only.
- 2. When the fitting is tight and the spring in the 12 o'clock position, tighten the set screw (included) to hold it in place (see Figure 2).
- 3. Open the door with a key or screwdriver. Insert the hose so that the grooves in the hose interlock with the tab on the Vac-Lock door (see Figure 3). This will prevent the hose from squirting out of the fitting when the pump is stopped.

WARNING: Pump suction is hazardous and can trap, drown and/or disembowel bathers. Do not use or operate swimming pools, spas or hot tubs if a suction outlet cover is missing, broken or loose.

**NOTE**: The installation of a Vac-Lock Fitting by closing of the suction line reduces the potential hazard caused by an open accessible source of suction.

**NOTE**: If any part of this fitting is broken, damaged, missing, or not working properly, replace the entire fitting. It is not designed to be repaired.

## **IMPORTANT NOTES**

- Only open the door when the pump/flter system is of. A key or screwdriver is required. You will not be able to open the door when the pump/flter system is operating.
- The pump may activate (causing damage to the pump) if the hose is removed and the Vac-Lock is allowed to shut with no other suction sources open. Do not remove the hose from the Vac-Lock unless another source of suction is open.

WARNING: Entrapment and injury hazard from spring-loaded door. Allowing the Vac-Lock door to snap shut can trap hair or injure fngers.

 $\ensuremath{\mathsf{W}\bar{\mathsf{A}}\mathsf{R}\mathsf{N}\mathsf{ING}}$  : Risk of hair and/or body entrapment on end of suction hose.

1



## 安装1.5英寸NPT管件

- 将连接件穿入池壁的1.5英寸的管件。确保你在拧入结束时与盖弹簧尽可能接近12点 钟方向(如图1)。这种接头只适用于有头的管道连接。
- 2. 当连接件是紧密的和弹簧在12点钟的位置时,用紧固固定螺丝使其到位。(如图2)
- 用钥匙或螺丝刀打开面盖、插入软管,软管上的凹槽于真空锁门上的标签一起紧固 (如图3)。这防止软管在泵停止时从连接件中喷射出来。

警告: 泵吸是危险的,切勿使用于正在开放的游泳池、温泉浴场或热水浴缸,以免吸 入口盖遗失、破裂或松动。

注意:通过关闭吸入管路来安装真空锁配件,可以减少由于开放的可接近的吸入源所 造成的潜在危险。

注意:如果配件的任何部分破损、损坏、丢失或不能正常工作,请更换整个连接件。

## 重要注意事项

当泵/过滤器工作时,如果软管被拆卸,并且真空锁被允许在没有其他吸入源打开的情况下关闭,则泵可能被激活(对泵造成损坏),因此你将无法打开阀门。除非另一个 吸力源打开,否则不要从真空锁上拆卸软管。

警告: 弹簧门夹持及伤害危险。

让真空门锁啪的一声关上可能会夹住头发或伤到手指。

警告: 吸入软管末端有头发和身体被夹住的危险。

